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Beslutande Se närvarolista 
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Sekreterare Sara Westin 

Ordförande Mikael Jensen (M) 

Justerande Pietro Marchesi (C) Thore Wiberg (SD) 

BEVIS Justeringen har tillkännagivits genom detta anslag 

Organ Kommunfullmäktige 

Paragrafer 33-40, 47-59 

Sammanträdesdatum 2025-04-22 

Anslaget sätts upp 2025-04-29 

Förvaringsplats för protokollet: Kommunhuset, närarkiv plan 3 
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§ 34 Fastställande av dagordning  

§ 35 Besvarande av interpellation från Barbro Lindberg (S) till 
äldrenämndens ordförande: Kvalitetsutvecklare krävs för att 
säkra kvaliteten inom äldreomsorgen 

 

§ 36 Besvarande av interpellation från Annelie Preve (SD) till 
stadsbyggnadsnämndens ordförande: Hur tänker ni lösa 
infrastrukturen från Nygårdsområdet ut till Vikingavägen? 

 

§ 37 Besvarande av interpellation från Elisabeth Elfving (tidigare 
Johansson) (S) till kommunstyrelsens ordförande angående 
våra koldioxidutsläpp 

 

§ 38 Frågor  

§ 39 Avsägelser och fyllnadsval  

§ 40 Anmälan av planeringsunderlag för 2026  

§ 47 Tilläggsavtal 3 till Överenskommelse avseende förskottering av 
finansiering och medfinansiering för Roslagsbanan till city 

 

§ 48 Markanvisningstävling för förskola Näsbypark 73:40 m.fl. – 
beslut om förändrad delegation 

 

§ 49 Reviderad projektbudget för Åtgärder Täbyvägen  

§ 50 Rättelse av Taxa för bygglov, planering, kart- och mättjänster  

§ 51 Ramavtal avseende planläggning av fastigheten Kardanen 1  

§ 52 Inriktningsbeslut för anläggning av Dagvattendamm Näsa äng  

§ 53 Taxa för kopia m.m. av allmän handling  
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§ 56 Svar på motion: En fritidsgård i varje stadsdel  

§ 57 Svar på motion: Erbjud Täbys äldre Seniorkollo  

§ 58 Inlämnade motioner  

§ 59 Inlämnade interpellationer  
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§ 33 Justering av protokoll 

Kommunfullmäktiges beslut 
Pietro Marchesi (C) och Thore Wiberg (SD) utses att jämte ordförande justera 
protokollet tisdag den 29 april 2025 i Täby kommunhus. 
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§ 34 Fastställande av dagordning 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige fastställer den utsända dagordningen. 
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Dnr KS 2025/25-09 

§ 35 Besvarande av interpellation från Barbro Lindberg (S) 
till äldrenämndens ordförande: Kvalitetsutvecklare 
krävs för att säkra kvaliteten inom äldreomsorgen 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen anses besvarad. 

Sammanfattning av ärendet 
Under debatten yttrar sig Thomas Nilsonne (M) och Barbro Lindberg (S). 
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Dnr KS 2025/25-09 

§ 36 Besvarande av interpellation från Annelie Preve (SD) 
till stadsbyggnadsnämndens ordförande: Hur tänker ni 
lösa infrastrukturen från Nygårdsområdet ut till 
Vikingavägen? 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen anses besvarad. 

Sammanfattning av ärendet 
Under debatten yttrar sig Johan Algernon (M), Annelie Preve (SD), Annica 
Gryhed (MP), Stefan Norell (C), Eva Pethrus (MP), Mats Nordström (L), Robin 
Säker (KD). 
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Dnr KS 2025/25-09 

§ 37 Besvarande av interpellation från Elisabeth Elfving 
(tidigare Johansson) (S) till kommunstyrelsens 
ordförande angående våra koldioxidutsläpp 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen anses besvarad. 

Sammanfattning av ärendet 
Under debatten yttrar sig Erik Andersson (M), Elisabeth Elfving (S), Annica 
Nordgren (C), Annica Gryhed (MP), Susan El Hark (L), Robin Säker (KD). 
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Dnr KS 2025/24-09 

§ 38 Frågor 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan anses besvarad. 

Fråga 1  

Thore Wiberg (SD) ställer följande fråga om projektet Roslagsbanan till city till 
kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson (M):  

- Står Täby fast vid sitt beslut att inte skjuta till mer pengar för projektet 
Roslagsbanan till city vid en omförhandling av ramavtal 6 med staten?  

Under debatten yttrar sig Erik Andersson (M) och Thore Wiberg (SD).  

_____  

Kommunfullmäktiges beslut  

Frågan anses besvarad.  

Fråga 2  

Eva Pethrus (MP) ställer följande fråga om målet i Alliansuppdraget att ha 
fortsatt stark fokus på styrning, uppföljning och kvalitet i skattefinansierade 
verksamheter till äldrenämndens ordförande Thomas Nilsonne (M):  

- Anser Alliansen att Vardagas äldreboende uppfyller de krav som krävs för att 
driva ett äldreboende i Täby med kvalitet? 

Under debatten yttrar sig Thomas Nilsonne (M) och Eva Pethrus (MP).  

_____  
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Dnr KS 2024/304-01 

§ 39 Avsägelser och fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beviljar avsägelserna från Anna Duell (M), Annica 

Gryhed (MP), Inga Davisson (KD) och Ulla Reinfeldt (L). 

2. Val av nämndeman i Attunda tingsrätt efter Rolf E Ericsson (M) 
bordläggs. 

3. Rose-Marie Danielsson (L) väljs till nämndeman i Attunda tingsrätt efter 
Avian Juric (L). 

4. Hans Ahlgren (L) väljs till ledamot för (L) i barn- och grundskole-
nämnden. 

5. Mikaela Gatti Rydén (M) väljs till ersättare i barn- och grundskole-
nämnden efter Maurice Parry (M). 

6. Ola Isborg (M) väljs till ersättare i kultur- och fritidsnämnden efter David 
Nilsson (M). 

7. Caroline Magnusson (L) väljs till ersättare i kultur- och fritidsnämnden 
efter Elias Olsson (L). 

8. Thomas Helleday (L) nomineras till ombud enligt begravnings-
förordningen efter Leif Odselius (L). 

9. Val av ersättare i stadsbyggnadsnämnden efter Anna Duell (M) bordläggs. 

10. Val av ledamot i arvodesberedningen efter Annica Gryhed (MP) 
bordläggs. 

11. Val av ledamot i lantmäterinämnden efter Inga Davisson (KD) bordläggs. 

12. Anne-Lie Kring (L) väljs till ersättare i barn- och grundskolenämnden 
efter Ulla Reinfeldt (L). 

Sammanfattning av ärendet 
Fyra avsägelser har inkommit till dagens sammanträde: 

- Anna Duell (M) som ersättare i stadsbyggnadsnämnden 

- Annica Gryhed (MP) som ledamot i arvodesberedningen 
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- Inga Davisson (KD) som ledamot i lantmäterinämnden 

- Ulla Reinfeldt (L) som ersättare i barn- och grundskolenämnden 

Bordlagda val: 

- Val av nämndeman i Attunda tingsrätt efter Rolf E Ericsson (M)  

- Val av nämndeman i Attunda tingsrätt efter Avian Juric (L)  

- Val av en ledamot för (L) i barn- och grundskolenämnden  

- Val av ersättare i barn- och grundskolenämnden efter Maurice Parry (M)  

- Val av ersättare i kultur- och fritidsnämnden efter David Nilsson (M)  

- Val av ersättare i kultur- och fritidsnämnden efter Elias Olsson (L) 

- Nominering av ombud enligt begravningsförordningen efter Leif Odselius 
(L)  

Expedieras:  
Länsstyrelsen i Stockholm 

Attunda tingsrätt 

Berörda nämnder 
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Dnr KS 2025/54-04 

§ 40 Anmälan av planeringsunderlag för 2026 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner anmälan av Planeringsunderlag 2026. 

Sammanfattning av ärendet 
Planeringsunderlaget är kommunstyrelsens direktiv för arbetet med att ta fram 
ett förslag till verksamhetsplan för 2026. Planeringsunderlaget anger 
inriktningen för den långsiktiga och strategiska verksamhetsplaneringen. 

Planeringsunderlaget utgår ifrån politiskt fattade beslut om politisk inriktning för 
mandatperioden med tillägg för kommunledningskontorets analys och 
rekommendationer utifrån bland annat verksamhets- och ekonomiuppföljning. 

I planeringsunderlaget ska inriktningsmålen samt övriga förutsättningar för 
planeringsarbetet och ekonomiska planeringsförutsättningar för nämnderna 
fastställas. 

Förslag till verksamhetsplan ska utarbetas utifrån planeringsunderlagets direktiv 
och inriktning. Förslaget ska innehålla mål, indikatorer, utvecklingsområden och 
budget för 2026 med plan för 2027-2028 samt investeringsplan för perioden 
2026-2028. 

Ärendet har förhandlats enligt MBL § 11 den 25 mars 2025. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 39. I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 12 mars 2025. 

Debatt i kommunfullmäktige  
Under debatten yttrar sig Erik Andersson (M), Agneta Lundahl Dahlström (S), 
Thomas Helleday (L), Annica Nordgren (C), Thore Wiberg (SD), Christer Swaretz 
(KD), Eva Pethrus (MP), Annica Gryhed (MP). 

Expedieras:  
Verksamhetsområdeschefer och ekonomichef 
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Dnr KS 2025/16-31 

§ 47 Tilläggsavtal 3 till Överenskommelse avseende 
förskottering av finansiering och medfinansiering för 
Roslagsbanan till city 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Tilläggsavtal 3 till Överenskommelse 
avseende förskottering av finansiering och medfinansiering för Roslagsbanan 
till city i enlighet med tjänsteutlåtande daterat den 24 februari 2025. 

Anteckning 
Det antecknas till protokollet att ledamöterna för Miljöpartiet inte deltar i 
beslutet. 

Reservationer och särskilda uttalanden 
Hans Ahlgren (L) reserverar sig mot beslutet (bilaga 1). 

Ledamöterna för Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet och medges 
lämna ett uttalande till protokollet (bilaga 2). 

Ledamöterna för Miljöpartiet medges lämna ett uttalande till protokollet (bilaga 
3). 

Yrkanden 
Thomas Helleday (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. Yrkandet biträds 
av Christer Swaretz (KD) och Annica Nordgren (C). 

Hans Ahlgren (L) yrkar avslag på ärendet. Yrkandet biträds av Thore Wiberg 
(SD). 

Ordförande ställer yrkandena under proposition och finner att kommun-
fullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Omröstning begärs och verkställs med följande voteringsordning: 

Rösta JA för att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Rösta NEJ för att avslå kommunstyrelsens förslag. 

13



 

ordf.sign: ................................ just.sign :................................. just.sign: .................................   
 

 

Protokoll 
2025-04-22 
Kommunfullmäktige 

2(2) 

Omröstningen utfaller med 52 JA-röster och 6 NEJ-röster. Tre personer avstår 
från att rösta. Närvaro- och voteringslista är bifogad protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 
Täby kommun, Stockholms stad, Vallentuna kommun och Österåkers kommun 
samt Region Stockholm har tagit fram ett förslag till Tilläggsavtal 3 till 
Överenskommelse avseende förskottering av finansiering och medfinansiering 
för Roslagsbanan till city samt Tilläggsavtal 1 och Tilläggsavtal 2. Tilläggsavtal 
3 syftar till att reglera fortsatt arbete och förskottering under perioden från 
oktober år 2024 till och med december år 2025. Kontrollstation 1 godkändes på 
ramavtalsstyrelsens möte den 5 december år 2024 baserat på att Region 
Stockholms projektorganisation i beslutsunderlaget redovisar att ramavtalad tid, 
kostnad och funktion kan uppfyllas. Det finns dock stora osäkerheter, särskilt 
rörande bedömd slutkostnad. Fortsatt arbete fram till och med år 2025 omfattar 
systemhandlingsprojektering samt ett första samråd avseende järnvägsplan. 
Förskotterande parter är överens om att fram till och med år 2025 förskottera 
ytterligare totalt 249,2 mnkr i prisnivå 2016, varav Täbys andel är 70,7 mnkr 
vilket regleras genom Tilläggsavtal 3.  

Kommunstyrelsens utskott för stadsbyggnad, fastigheter och klimat har 
behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 3 april 2025, § 9. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 43. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 24 februari 2025. 

Expedieras:  
Projektsamordnare Kristina Söderberg 
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Dnr KS 2022/281-26 

§ 48 Markanvisningstävling för förskola Näsbypark 73:40 m.fl. 
– beslut om förändrad delegation 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att utse vinnare i 
markanvisningstävling för Näsbypark 73:40 m.fl., under förutsättning att 
köpeskillingen för fastigheten är marknadsmässig. 

Reservationer och särskilda uttalanden 
Ledamöterna för Socialdemokraterna medges lämna ett uttalande till protokollet 
(bilaga). 

Sammanfattning av ärendet 
En ny detaljplan för fastigheten Näsbypark 73:40 m.fl. antogs av kommunfull-
mäktige den 6 februari 2023, § 10. Beslutet fick laga kraft den 9 februari 2024. 
Syftet med detaljplanen är bland annat att möjliggöra uppförande av en ny 
permanent förskolebyggnad på platsen.  

Kommunfullmäktige beslutade den 7 oktober 2024, § 129, att ge kommun-
styrelsen i uppdrag att genomföra en markanvisningstävling för aktuell del av 
dåvarande Näsbypark 73:40, 73:41 och 73:64 med syfte att teckna mark-
anvisningsavtal med en aktör som köper marken och bygger en permanent 
förskola för cirka 140 barn.  

I samband med beslutet om att genomföra tävlingen beslutade kommunstyrelsen 
för egen del att uppdra åt kommundirektören att genomföra tävlingen. Som 
underlag för beslutet fanns en uppgift om förväntad markförsäljningsintäkt för 
fastigheten som bedöms överstiga nuvarande marknadsvärde.   

När en vinnare har utsetts ska ett markanvisningsavtal tecknas som reglerar 
principerna för kostnadsfördelningen vid genomförande av detaljplanen. 
Kommunens ansvar för allmänna anläggningar (lokalgata) och idrottsplatsens 
parkering belastar stadsbyggnadsnämndens investeringsbudget. I verksamhets-
plan 2025 finns 9,8 mnkr avsatta för dessa åtgärder. Åtgärderna utförs under 
åren 2025-2028.  
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Kommunstyrelsens utskott för stadsbyggnad, fastigheter och klimat har 
behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 3 april 2025, § 12. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 46. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 3 mars 2025. 

Expedieras:  
Exploateringsingenjör Beatrice Berglund för vidare expediering till parterna 
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Dnr KS 2025/74-33 

§ 49 Reviderad projektbudget för Åtgärder Täbyvägen 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna reviderad projektbudget för Åtgärder 
Täbyvägen enligt tjänsteutlåtande daterat den 6 mars 2025.  

Sammanfattning av ärendet 
Stråket Täbyvägen- Enebybergsvägen är ett viktigt lokalt och delregionalt bil- och 
kollektivtrafikstråk som binder samman Vallentuna i norr med tunnelbanan i 
Danderyd i söder. Projektet Åtgärder Täbyvägen syftar till att förbättra 
framkomligheten för främst bil- och kollektivtrafik längs med stråket. 

Projektet har en total budget på 11 mnkr. I projektet har fysiska åtgärder på 
Täbyvägen genomförts genom att övergångsstället vid Trädgårdsvägen på 
Täbyvägen fått en moderniserad typ av signalreglering och korsningen 
Täbyvägen/Fjätursvägen/Milstensvägen byggts om.  

För genomförande av ombyggnation av de återstående korsningarna Täbyvägen/ 
Rostockvägen samt Täbyvägen/Hagbyvägen/Brinkvägen behöver budgeten för 
Åtgärder Täbyvägen utökas med 12 mnkr, till en totalbudget på 23 mnkr. 
Kostnadsökningarna i projektet beror på att genomförd projektering resulterat i 
en ökad omfattning av respektive korsnings ombyggnation och generella 
kostnadsökningar de senaste åren.  

Genom att införa signalreglering i korsningar som ligger nära varandra förbättras 
trafikflödet på Täbyvägen då signalerna kan synkroniseras. Det är angeläget att 
åtgärdernas genomförande fortskrider och inte fördröjs, då effekten nås först när 
samtliga korsningar är klara.   

Stadsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 18 
mars 2025, § 32. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 47. I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 6 mars 2025. 
 

Expedieras: Stadsbyggnadsnämnden samt trafikplanerare Cornelia Stanislawska 
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Dnr KS 2025/31-04 

§ 50 Rättelse av Taxa för bygglov, planering, kart- och 
mättjänster 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att fastställa Taxa för bygglov, planering, 

kart- och mättjänster daterad den 3 februari 2025.  

2. Kommunfullmäktige beslutar att fastställd Taxa för bygglov, planering, 
kart- och mättjänster ska gälla från den 1 maj 2025.  

3. Kommunfullmäktige beslutar att fastställd Taxa för bygglov, planering, 
kart- och mättjänster ska ersätta tidigare beslutad taxa av 
kommunfullmäktige den 25 november 2024, § 166. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 25 november 2024, § 166, att fastställa Taxa 
för bygglov, planering, kart- och mättjänster. Tabellerna för kart- och 
mättjänster där mervärdesskatt (moms) tillkommer utöver den fastställda 
avgiften behöver justeras, då avgiftsnivåerna inklusive moms blivit felaktiga. 
Målsättningen med ändringarna är att dels ta bort felaktig information men också 
renodla avgiftstabellerna så att samtliga avgifter i taxedokumentet är exklusive 
moms.  

Följande ändringar har genomförts:  

• Tabellhänvisningar har rättats till under rubriken Mervärdesskatt (moms). 

• Informationen om avgift inklusive moms har tagits bort i tabell 17-19 samt 
21 och under rubriken Timdebitering och handläggningskostnad per 
timme. 

Stadsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 18 
mars 2025, § 27. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 48. I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 28 februari 2025. 

Expedieras:  
Processledare Agnes Hallén för vidare expediering internt 
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Dnr KS 2025/59-20 

§ 51 Ramavtal avseende planläggning av fastigheten 
Kardanen 1 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige godkänner ramavtal, med tillhörande bilaga, mellan 

Täby kommun och Aktivering Fastighet AB (org nr 559088-2618) 
avseende fastigheten Kardanen 1. 

2. Kommunfullmäktige beslutar att utse mark- och exploateringschefen att 
underteckna ramavtal med tillhörande bilaga samt att vid behov förlänga 
detsamma enligt villkoren i avtalet.   

Sammanfattning av ärendet 
En ny detaljplan föreslås omfatta fastigheterna Kardanen 1, Förgasaren 1 och del 
av Ella gård 4:1. Syftet med planläggningen är att befintlig verksamhet inom 
Kardanen 1 säkerställs och att Förgasaren 1 ges bättre möjlighet att utvecklas i 
likhet med övriga verksamheter längs Enhagsvägen. Detaljplanen ska även 
möjliggöra och säkerställa parkeringsplatser till idrottsplatsen inom Ella gård 4:1.  

För att ange riktlinjerna för detaljplaneläggning och reglera övergripande 
kostnads- och ansvarsfördelning vid genomförandet har förslag till ramavtal 
upprättats för fastigheten Kardanen 1. Ramavtalet kommer i samband med 
detaljplanens antagande ersättas av en överenskommelse om exploatering som 
vidare reglerar ansvar och kostnader. 

Kommunstyrelsens utskott för stadsbyggnad, fastigheter och klimat har 
behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 3 april 2025, § 13. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 49. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 19 februari 2025. 

Expedieras:  
Exploateringsingenjör Johanna Ström för vidare expediering till parterna 
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Dnr KS 2025/43-36 

§ 52 Inriktningsbeslut för anläggning av Dagvattendamm 
Näsa äng 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna inriktning och preliminär budget för 
projektet Dagvattendamm Näsa äng, enligt tjänsteutlåtande daterat den 26 februari 
2025. 

Sammanfattning av ärendet 
Två dagvattendammar ska anläggas i Näsbypark för att rena det dagvattenflöde som 
idag rinner ut vid Näsa äng. Stora Värtan är i behov av förbättrad vattenkvalitet för 
att på sikt klara uppsatta miljökvalitetsnormer. Rening av detta dagvattenflöde är en 
prioriterad åtgärd i kommunens Handlingsplan för god ytvattenstatus godkänd av 
stadsbyggnadsnämnden den 19 mars 2019, § 55. Dammarna förväntas rena en 
betydande del av föroreningarna i dagvattnet och samtidigt öka naturvärdena och de 
rekreativa värdena i området. 

Finansiering sker genom VA-taxa och statligt bidrag. Medel för investeringen finns i 
verksamhetsplan 2025. En förutsättning för att erhålla det statliga bidraget är att 
anläggningsarbetet påbörjas senast i december 2025. 

Stadsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 18 mars 
2025, § 28. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 51. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 26 februari 2025. 

Expedieras:  
VA-chef Sara Dahlgren 

Upphandlare Vendela Emmelin 

VA-ingenjör Andreas Jacobs 
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Dnr KS 2025/55-04 

§ 53 Taxa för kopia m.m. av allmän handling 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att fastställa Taxa för kopia m.m. av 

allmän handling, daterad den 21 februari 2025.  

2. Kommunfullmäktige beslutar att Taxa för kopia m.m. av allmän 
handling ska gälla från och med den 1 juni 2025 och ersätta taxa som 
beslutades av kommunfullmäktige den 28 november 2011, § 121. 

Anteckning 
Det antecknas till protokollet att ledamöterna för Miljöpartiet inte deltar i 
beslutet (bilaga). 

Sammanfattning av ärendet 
Täby kommuns Taxa för kopior, avskrifter och utskrifter som beslutades av 
kommunfullmäktige den 28 november 2011, § 121,  behöver ses över och  föreslås 
ersättas med en ny anpassad taxa utifrån dagens förutsättningar. 

Alla har rätt att ta del av allmänna handlingar om det inte finns uppgifter däri 
som omfattas av sekretess. Det ska ske kostnadsfritt om den enskilde tar del av 
allmänna handlingar i kommunens lokaler. Den som önskar ta del av en allmän 
handling har även rätt att mot en fastställd avgift få en avskrift eller kopia av 
handlingen till den del handlingen får lämnas ut. Taxan reglerar de avgifter 
kommunen tar ut när någon vill ha en avskrift eller en kopia. I bilaga Taxa för 
kopia m.m. av allmän handling framgår avgifterna och ytterligare bestämmelser 
kring när dessa ska tas ut. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 52. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 21 februari 2025. 

Expedieras:  
Samtliga nämnder 

Kommunjurist Ylva Ehn 
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Dnr KS 2025/85-09 

§ 54 Redovisning av obesvarade motioner per den 6 mars 
2025 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Redovisning av obesvarade motioner 
per den 6 mars 2025.  

Sammanfattning av ärendet 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att fullmäktige två gånger per år 
ska få en redovisning av de motioner som ännu inte beretts färdigt av kommun-
styrelsen. På balanslistan daterad den 6 mars 2025 finns totalt nio motioner. Åtta 
motioner är planerade att behandlas under våren 2025 och en motion under 
hösten 2025. Ingen av motionerna inkom för över ett år sedan.  

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 53. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 6 mars 2025. 

Expedieras:  
Utredare Kasper Martinell 
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Dnr KS 2025/71-04 

§ 55 Årsredovisning 2024 för Storstockholms brandförsvar 
(SSBF) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Årsredovisning 2024 för 

Storstockholms brandförsvar (SSBF), daterad den 11 februari 2025.  

2. Kommunfullmäktige beslutar att bevilja direktionen samt de enskilda 
ledamöterna i densamma ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 

Jäv 
Det antecknas till protokollet att Rolf E Ericsson (M), Solweig Ericsson Beckard 
(M) och Lars Lindberg (L) inte deltar i handläggningen av ärendet på grund av 
jäv.  

Sammanfattning av ärendet 
Enligt lagen om kommunal bokföring och redovisning (LKBR) ska direktionen för 
SSBF varje räkenskapsår upprätta en årsredovisning som ska lämnas till 
medlemskommunernas fullmäktige och revisorer.  

SSBF redovisar ett positivt balanskravsresultat för år 2024 med 8,7 mnkr. 
Måluppfyllelsen bedöms vara tillfredsställande. Förbundet bedömer att god 
ekonomisk hushållning uppnåtts för år 2024. 

SSBF:s revisorer har genomfört sin granskning av årsredovisningen och lämnat 
revisionsberättelse för 2024, daterad den 4 mars 2025. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 55. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 3 mars 2025. 

Expedieras:  
Kommunrevisionen i Täby 

Controller Carina Altius 
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Dnr KS 2024/324-09 

§ 56 Svar på motion: En fritidsgård i varje stadsdel 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen En fritidsgård i varje stadsdel. 

Reservationer och särskilda uttalanden 
Ledamöterna för Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet (bilaga). 

Yrkanden 
Carl Henrik Svenson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. Yrkandet 
biträds av Christer Swaretz (KD). 

Camilla Henricsson Bajas (S) yrkar att kommunfullmäktige bifaller motionen. 

Ordförande ställer yrkandena under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Sammanfattning av ärendet 
Camilla Henricsson Bajas (S) har i en motion till kommunfullmäktige den 4 
november 2024 föreslagit att Täby kommun ska återöppna fritidsgårdar i varje 
stadsdel. Motionären menar att det är viktigt för ungdomar att ha trygga platser 
att gå till i sitt närområde. 

Ung fritid fullgör det ansvar kultur- och fritidsnämnden har för mötesplatser och 
annan öppen verksamhet för ungdomar. För närvarande har ung fritid fyra öppna 
mötesplatser som riktar sig brett mot ungdomar i kommunen, utöver det arbetar 
ung fritid med platsobunden verksamhet för att möta ungdomarna på deras 
arena. Kommunens bedömning är att arbetet ger effekt. Det visar sig bland annat 
i många nöjda besökare. De öppna mötesplatserna uppvisar även en jämn 
könsfördelning bland ungdomarna.  

Täby kommun arbetar brett med att förebygga brott och samtidigt främja 
trygghet och en meningsfull fritid för kommunens ungdomar. Arbetet inkluderar 
insatser både i den offentliga miljön, gentemot individer, och i samverkan mellan 
olika aktörer.  

Med bakgrund av ovanstående föreslås att motionen avslås. 
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Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 
18 mars 2025, § 20. 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 58. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 24 januari 2025. 

Expedieras:  
Kultur- och fritidsnämnden 

Utredare Kasper Martinell 
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Dnr KS 2024/291-09 

§ 57 Svar på motion: Erbjud Täbys äldre Seniorkollo 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen Erbjud Täbys äldre Seniorkollo. 

Reservationer och särskilda uttalanden 
Ledamöterna för Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet. 

Yrkanden 
Thomas Nilsonne (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. Yrkandet biträds 
av Rut Casselbrant Ludwig (KD). 

Annica Gryhed (MP) yrkar att kommunfullmäktige bifaller motionen. 

Ordförande ställer yrkandena under proposition och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Sammanfattning av ärendet 
Annica Gryhed (MP) har i en motion till kommunfullmäktige den 7 oktober 2024 
föreslagit att Täby kommun ska erbjuda Täbys äldre över 70 år seniorkollo med 
uppstart av ett första seniorkollo sommaren 2025. Syftet beskrivs framförallt vara 
att minska äldres ofrivilliga ensamhet. 

Täby kommun erbjuder många insatser som bidrar till att minska äldres 
ofrivilliga ensamhet. Som exempel kan nämnas uppsökande besök, den öppna 
verksamheten Seniorcenter, och dagverksamhet för äldre. Dessutom stödjer 
kommunen föreningslivet och tipsar om aktiviteter som anordnas av både 
kommunen eller föreningar eller andra. 

Täby kommun ser positivt på aktiviteter som motverkar ofrivillig ensamhet hos 
äldre. Genom att ha ett kontinuerligt utbud tillgängligt under hela året bedöms 
kommunens insatser ha möjlighet att nå flest personer. 

Mot bakgrund av ovanstående föreslås att motionen avslås. 

Äldrenämnden har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 13 februari 2025, 
§ 8. 
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Kommunstyrelsen har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 10 april 2025, 
§ 59. 

I ärendet föreligger tjänsteutlåtande daterat den 5 mars 2025. 

Expedieras:  
Äldrenämnden 

Stabschef Sara Eriksson 
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§ 58 Inlämnade motioner 

Det noteras till protokollet att Eva Pethrus (MP) har återkallat motionen 
Medborgerlig insyn i Täby kommuns beslut, inlämnad den 6 mars 2025, 
dnr KS 2025/127-00. 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionerna överlämnas till kommunstyrelsen 
för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Fem motioner har lämnats in till dagens sammanträde: 

1. Motion från Annica Gryhed (MP): Klimatsmart skolmat i Täby kommuns 
skolor 

2. Motion från Eva Pethrus (MP): Införande av en chattbot på kommunens 
hemsida för ökad insyn och delaktighet 

3. Motion från Eva Pethrus (MP): Tillgänglighet och ökad demokrati 

4. Motion från Eva Pethrus (MP): Täby kommuns krigsorganisation och 
krigsplacering av personal 

5. Motion från Eva Pethrus (MP): Bilda ett naturreservat av skogen vid 
Vallentunasjön i Täby kyrkby, norr och öster om Nygård 

Expedieras:  
Utredare Kasper Martinell 
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Dnr KS 2025/25-09 

§ 59 Inlämnade interpellationer 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationerna bordläggs för besvarande vid 
nästa sammanträde. 

Sammanfattning av ärendet 
Fyra interpellationer har lämnats in till dagens sammanträde:  

1. Interpellation från Annica Gryhed (MP) till stadsbyggnadsnämndens 
ordförande Johan Algernon (M): ”Kulturmiljöer i Täby – riktlinjer” och 
dess tillämpning 

2. Interpellation från Thore Wiberg (SD) till kommunstyrelsens ordförande 
Erik Andersson (M): Kan projektet Roslagsbanan till city drivas vidare om 
staten inte skjuter till ytterligare pengar utöver avtalad finansiering? 

3. Interpellation från Barbro Lindberg (S) till kommunstyrelsens ordförande 
Erik Andersson (M): Nattsjuksköterskor i egen regi, ett minne blott 

4. Interpellation från Eva Pethrus (MP) till äldrenämndens ordförande 
Thomas Nilsonne (M): Kvalitet på privata äldreboenden 
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